
 
Vragen opkoop en inzet stikstofrechten 

Datum : 5 december 2022 

Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 

 

Naar aanleiding van het voornemen van de gemeente Zeewolde gericht op het aankopen 

van twee boerderijen – zie raadsvoorstel ‘Aankoop twee agrarische bedrijfserven‘ van 29 

november 2022 - wil de VVD, overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 ex RvO, de 

verantwoordelijk gedeputeerde stikstof de volgende vragen voorleggen.  

1. Is GS bekend, of er in gekend – met het raadsvoorstel ‘Aankoop twee agrarische 

bedrijfserven‘ van 29 november 2022; 

2. Is GS bekend, of er in gekend in de doelen die de gemeente Zeewolde nastreeft met 

het opkopen van de stikstofrechten; 

3. Onderschrijft GS de door de gemeente Zeewolde aangeven doelen voor het opkopen 

van stikstofrechten voor toekomstige ontwikkelingen op het Trekkersveld 4 en 

mogelijk voor de uitbreidingsgebieden in Polderwijk-Noord.  

4. In het adviesrapport ‘Wat wel kan’ geeft de heer Remkes aan dat de PAS-melders zo 

snel mogelijk gelegaliseerd moeten worden. Vrijkomende stikstofrechten van 

stoppende agrarische bedrijven dienen daarvoor aangewend te worden. Is GS het  

met de VVD-fractie eens dat de aankoop van de twee bedrijven door de gemeente 

Zeewolde, om daarmee stikstofrechten te verwerven voor de aanleg van een 

bedrijfsterrein en een woonwijk, niet in lijn is met het advies van de heer Remkes, 

welke door het kabinet is overgenomen?  

5. Kunt u aangeven of de gemeente Zeewolde de aangekochte stikstofrechten 

daadwerkelijk nodig heeft voor ontwikkeling van Trekkersveld IV en Polderwijk?  

6. Hoeveel stikstofrechten betreft de aankoop van de twee agrarische bedrijven en 

worden deze in de provinciale stikstofbank gedeponeerd, welke stikstofbank is dit; 

7. Hoeveel pasmelders in Zeewolde moeten er gelegaliseerd worden en hoeveel 

stikstofruimte betreft dit; 

8. Welke prioriteitsvolgorde hanteert GS voor de inzet van stikstofrechten gericht op het 

legaliseren van pasmelders, inzet van stikstofruimte van lopende ontwikkelingen of 

inzet van stikstofruimte voor nieuwe ontwikkelingen?  

9. Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor de gemeenteraad van Zeewolde op 

23 december een besluit neemt over de aankoop van de beide bedrijven? 

In afwachting van de beantwoording,  

Henri van Ulsen  


